
华泰财险附加第一风险赔偿方式批单（CB 版） 

 

兹经双方理解并同意，发生保险事故后，本公司将根据保险合同的规定按实际损失金额进行

赔偿，但本公司的赔偿责任最高以保险事故发生时被保险财产的实际价值或本公司签发的保

险单/批单中所列该被保险财产的相应保险金额为限，以数额较低者为准。 

 

本附加条款与主条款内容相悖之处，以本附加条款为准；未尽之处，以主条款为准。 

 

First Loss Indemnity Clause 

It is agreed and understood that, if an insurance accident occurs, the company will 

compensate in accordance with the actual amount of the loss under the provisions of the 

insurance contract, but the insurer's indemnification liability shall be limited to the actual 

value of the insured property or corresponding sum insured specified in the insurance 

contract or endorsement, whichever is lower.  

If there is any discrepancy between this clause and the main policy, this clause shall 

prevail. This clause is subject otherwise to the terms, conditions and exclusions of this 

Policy. 


